
Maribor, 14.11.2014 
 
Zapisnik 8. redne seje ŠS MF UM z dne 14.11.2014 
 
Seja je potekala v petek, dne 14. 11. 2014 ob 12.00 uri v študentskih prostorih, v 2. 

nadstropju stavbe MF UM. 

Prisotni so bili:  

 Člani ŠS MF: Suzana Bračič, prodekanja za študentska vprašanja na MF UM, Tadej 

Petek - sekretar MF UM, Tadej Horvat – absolvent, Una Mršić – predsednica 6. 
letnika, Jure Terglav – predstavnik 6. letnika, Monika Marković – predsednica 4. 
letnika, Špela Pintar – predstavnica 4. letnika, Boštjan Muminović – predsednik 3. 

letnika, Tadej Petreski – predstavnik 3. letnika, Vid Delopst – predsednik 2. letnika, 
Anja Cestnik – predstavnica 2. letnika 

 Ostali: Tadej Jalšovec - član ŠSUM, Jan Hansel, Maruša Borovšak, Jure Žganec, Teja 
Marhold, Urška Pečnik, Iza Mlakar, Dare Jelenko, Matej Breznar, Živa Ledinek, 
Boštjan Krapež, Filip Kuntu. 

 
Odsotni povabljeni: 

 Člani ŠS: Dobruška Černela – predsednica 5. letnika, Denis Sraka – predstavnik 5. 
letnika, Monika Sobočan – članica ŠS UM 

 Ostali: Ines Kebler – predsednica DŠMM 
Dnevni red:  

1. Potrditev dnevnega reda 
2. Potrditev zapisnikov 
3. Volitve v Akademski zbor 
4. Volitve za sekretarja Študentskega sveta 
5. Volitve za koordinatorja za šport MF  
6. Volitve za člana za Komisijo za študijske zadeve 
7. Volitve za člana in nadomestnega člana za Disciplinsko sodišče I. stopnje 
8. Volitve za dva člana v Komisiji za podelitev nagrad, priznanj in pohval fakultete 
9. Predlogi za podelitev priznanja dr. Zore Janžekovič 
10. Podaja mnenja za predmet Mikrobiologija 
11. Habilitacije 
12. Finance 
13. Aktualna študentska problematika 
14. Razno 

 
Ad. 1 – Potrditev dnevnega reda 

Seja se prične ob 12.15. Prodekanica predstavi dnevni red 8. redne seje.  

SKLEP 1: 

Študentski svet MF UM soglaša z dnevnim redom 8. redne seje. (9 Za/ O proti/0 vzdržanih) 

Ad. 2 – Potrditev zapisnikov 



Prodekanica predstavi zapisnike, ki so jih člani ŠS MF UM dobili predhodno po spletu. 

SKLEP 2: 

Študentski svet MF UM potrdi zapisnike 6.izredne ter 7. redne seje. (9/0/0) 

Ad. 3 – Volitve v Akademski zbor 

Seji se ob 12.20 pridruži Boštjan Muminovič. 

ŠS MF UM mora izbrati študentske predstavnike kot člane Akademskega zbora MF UM. Kot 

kandidati se predstavijo Maruša Borovšak, Tadej Horvat, Jan Hansel, Una Mršič, Boštjan 

Muminovič, Lara Časar, Jure Žganec in Dare Jelenko. Skupno je kandidatov 43, izbranih pa 

mora biti 32 članov. 

SKLEP 3: 

ŠS MF UM imenuje v Komisijo za izvolitev članov v Akademski zbor imenuje Moniko 

Markovič kot predsednico in Tadeja Petreskija kot člana komisije. (10/0/0) 

Komisija razdeli glasovnice članom ŠS. Izvedejo se volitve. Izvoljena člana predstavita 

rezultate ŠS MF. 

SKLEP 4: 

ŠS MF UM imenuje v Akademski zbor MF UM kot člane naslednje študente: Arva Vigor, 

Banovič Tjaša, Becner Brina, Berger Robert, Borovšak Maruša, Crnjac Barbara, Cvikl Eva 

Nike, Časar Lara, Čater Pija, Delopst Vid, Hansel Jan, Hebar Timeja, Horvat Tadej, 

Imširović Anja, Jelenko Dare, Kikel Klemen, Koroša Aleksander, Lindič Jure, Mršić Una, 

Muminović Boštjan, Pavič Blaž, Petrovčič Rok, Potočnik Nejc, Primec Matija, Rižnik Petra, 

Sabath Larisa, Sraka Denis, Strašek Inja, Šibila Eva, Ülen Ina, Zdravković Bogdan, Žganec 

Jure.  (10/0/0) 

Ad. 4 – Volitve za sekretarja Študentskega sveta 

ŠS MF UM mora za študijsko leto 2014/2015 ponovno izvoliti sekretarja. Na ŠS MF UM je prišla 

ena vloga za sekretarja ŠS MF UM s strani Tadeja Petka. 

SKLEP 5: 

ŠS MF UM za sekretarja za študijsko leto 2014/2015 imenuje Tadeja Petka, študenta 4. 

letnika. (10/0/0) 

Ad. 5 – Volitve za koordinatorja za šport MF 

Na ŠS MF UM je, po obvestilu vseh študentov MF UM za kandidaturo, prišlo 1 motivacijsko 

pismo dosedanje Koordinatorice za šport, ki kandidira za ponoven mandat. 

SKLEP 6: 



Študentski svet MF UM za koordinatorico za šport MF UM imenuje Ano Marijo Ledinšek, 

študentko 4. letnika. (10/0/0) 

Ad. 6 – Volitve za člana za Komisijo za študijske zadeve 

Tadej Jalšovec, dosedanji član Komisije za študijske zadeve iz vrst študentov, je zaradi 

odhoda na izmenjavo podal odstopno izjavo. Na naslov sekretarja MF UM je prispelo 

motivacijsko pismo za novega člana oz. članico Komisije za študijske zadeve, s strani Suzane 

Bračič, ki se tudi predstavi. 

SKLEP 7: 

ŠS MF UM v Komisijo za študijske zadeve MF UM imenuje Suzano Bračič, študentko 4. 

letnika. (10/0/0) 

Ad. 7 – Volitve za člana in nadomestnega člana za Disciplinsko sodišče I. stopnje 

Za članico za Disciplinsko sodišče I. stopnje je prišla vloga s strani Nataše Krajnc, članica 4. 

letnika, ter kot nadomestnega člana Nejc Pulko, študent 3. letnika. Čeprav motivacijskega 

pisma kandidata nista poslala, Monika Markovič in Tadej Petreski povesta, da sta primerna 

kandidata. Una Mršič, ki je delovala kot tutorka obema kandidatoma, pove, da sta oba 

pozitivno izstopala. 

Tadej Jalšovec svetuje kandidatoma, da sta dobro obveščena o ustreznih pravilnikih, ki 

urejajo sankcije študentov. 

SKLEP 8: 

ŠS MF UM kot članico Disciplinskega sodišča I. stopnje imenuje Natašo Krajnc, študentko 

4. letnika in kot nadomestnega člana Nejca Pulkota, študenta 3. letnika. (10/0/0) 

Ad. 8 – Volitve za dva člana v Komisijo za podelitev nagrad, priznanj in pohval fakultete 

Prodekanica je predhodno sporočila študentom, da se volijo kandidati iz vrst študentov za 

Komisijo za podelitev nagrad, priznanj in pohval fakultete. Prispeli sta dve kandidaturi. 

SKLEP 9: 

Študentski svet MF UM v Komisijo za podelitev nagrad, priznanj in pohval fakultete 

imenuje Špelo Pintar, študentko 4. letnika in Katarino Zupančič, študentko 6. letnika MF 

UM. (10/0/0) 

Ad. 9 - Predlogi za podelitev priznanja dr. Zore Janžekovič 

Prodekanja povpraša predstavnike letnikov, katera mnenja so dobili za prejemnike nagrad dr. 

Zore Janžekovič. 

2. letnik: Doc. Stožer izjemno dobro predava, je zelo ambiciozen ter razumevajoč do 

študentov. Asist. Dolenšek se zavzema za študente ter je ambiciozen pedagog. 



3. letnik: Asist. Križanič Bombek je prijazna in zelo dobra asistentka. Zelo zavzet za študente 

je tudi asist. Žerdin, ki rad povabi študente za prisostvovanje kliničnemu delu. 

4. letnik: Doc. Stožer je vsekakor primeren kandidat. Predlagali so tudi dr. Vidmarja, ker ima 

zanimive vaje, sodeluje s študentskimi projekti. Prav tako pri vajah izstopa asist. Nedog, ki 

študentom razkaže širše klinično področje. Dobro sodeluje tudi s tutorji. Za študente si vzame 

čas. 

6. letnik: Asist. Breznik je zelo pripravljena presegati svoje pedagoške obveze. Boštjan 

Muminovič se strinja, da je asist. Breznikova dobra asistentka. 

Prodekanica odpre debato o kandidatih za podelitev nagrade iz vrste asistentov. Asist. 

Nedogova po mnenju Une Mršič dela nadstardandno, saj študentom prikaže delo na različnih 

oddelkih. Po njenem mnenju študenti, ki so pri njej v sklopu vaj iz interne medicine, največ 

odnesejo. S študenti sodeluje v sklopu tutorstva. Z njenim izjemnim delom se strinjajo tudi 

drugi študenti, a so nekateri mnenja, da so tudi drugi predstavljeni kandidati izjemni, le da 

imajo manj pedagoških obvez in jih tako ne poznajo vsi študenti. 

Na glasovanje je bil dan naslednji sklep. 

SKLEP 10: 

Študentski svet MF UM za priznanje dr. Zore Janžekovič imenuje doc. dr. Andraža 

Stožerja, dr. med. in asist. Viljemko Nedog, dr. med. (7/2/1). 

Ad. 10 – Podaja mnenja za predmet Mikrobiologija 

Na SŠ MF UM je s strani Komisije za študijske zadeve MF UM prišel sklep, da ŠS MF poda 

mnenje o neuspešnosti študentov pri opravljanju izpita Mikrobiologija. Tadej Jalšovec pove, 

da je na Komisiji za študijske zadeve prišlo do predloga, da bi predmet Mikrobiologija bil 

predmet, brez katerega študent ne bi mogel napredovati v 3. letnik. S strani študentov v 

Komisiji je prišlo do nestrinjanja, saj so bili mnenja, da je predmet Farmakologija bolj nujen. 

V letu 2013/2014 je v 3. letnik bilo vpisanih brez opravljenega izpita iz Mikrobiologije 25 

študentov, v 4. letnik pa brez Farmakologije 37 študentov. 

Una Mršič vpraša Tadeja Jalšovca, zakaj so takšni pogoji za napredovanje. Tadej Jalšovec 

odgovori, da so predmeti razdeljeni v skladu Elaborata študijskega programa na podlagi 

pomembnosti in ECTS točk. Tadej Jalšovec tudi pove, da se v skladu z dogovorom Komisije za 

študijske zadeve študentu dovoli vpis v višji letnik brez enega pogoja, ob čemer to ni večji 

izpit. 

Sejo ob 13.50 zapusti Špela Pintar. 

Una Mršič pove, da ni pravilno, da je tolikšno število pogojnih vpisov in meni, da je glavna 

težava v pretežavnih pogojih. Tadej Horvat pove, da so na UNI programu bili nižji pogoji vpisa 

v višji letnik. Jure Terglav pove, da bi napredovanje moralo temeljiti na podlagi ECTS točk in 

osnovnih predmetov (Anatomija, Fiziologija,…). Una Mršič tudi pove, da se izkorišča sistem 



zdravniških opravičil za namene pogojnega vpisa. Filip Kuntu pove, da lahko Komisija za 

študijske zadeve samostojno (po obvestilu NAKVISA) samostojno spremeni pogoje vpisa. Jure 

Terglav pove, da bi morali biti bolj široko opredeljene okoliščine (npr. tudi finančne narave), 

ki dovoljujejo vpis v višji letnik, saj do sedaj dosti pogojnih vpisov temelji zgolj na 

(ne)upravičenih zdravniških potrdilih. 

Prodekanja povzame, da člani ŠS ponovnih pristopov pri predmetu Mikrobiologija niso poseben 

problem. Problem predmeta Mikrobiologija ni v tem, da predmet ni pogoj. Problem predmeta 

je v tem, da so 3 roki za kolokvij in 4 izpitni roki. Prej kot premet Mikrobiologija bi moral biti 

pogoj Farmakologija. 

SKLEP 11: 

ŠS MF UM predlaga, da se pri predmetu Mikrobiologija pred vsakim izpitnim rokom izvede 

kolokvij (9/0/0).  

Sejo ob 14.05 zapusti Vid Delopst. 

Ad. 11 - Habilitacije 

Na ŠS MF UM je prišla prošnja za podajo mnenja o pedagoškem delu doc. dr. Roberta Ekarta, 

dr. med., ki je vložil vlogo za izvolitev v naziv. 

Ocene so nadpovprečne. 

Tadej Horvat pove, da je profesionalen, kot mentor na kliničnih vajah motiviran. Ima mnenje 

od kolega študenta, ki pravi, da se zelo potrudi, je pošten, profesionalen, korekten in točen. 

Monika Markovič pove, da zgledno sodeluje v sklopu tutorstva. 

SKLEP 12: 

Študentski svet MF UM daje pozitivno mnenje o pedagoškem delu kandidata doc. dr. 

Roberta Ekarta, dr. med., ki je vložil vlogo za izvolitev v naziv (8/0/0). 

Na ŠS MF UM je prišla prošnja za podajo mnenja o pedagoškem delu mag. Jurija Regvata, dr. 

med., ki je vložil vlogo za izvolitev v naziv. 

Ocene študentske ankete so dobre. 

Tadej Horvat pove, da je super, pri njemu so vaje koristne in zanimive. Je prijazen, vzame si 

čas. Uni Mršič je bil mentor pri seminarski nalogi, svoje delo je dobro opravil. Nudil ji je 

dobre pripombe. 

SKLEP 13: 

Študentski svet MF UM daje pozitivno mnenje o pedagoškem delu kandidata mag. Jurija 

Regvata, dr. med., ki je vložil vlogo za izvolitev v naziv (8/0/0). 



Na ŠS MF UM je prišla prošnja za podajo mnenja o pedagoškem delu dr. Tomaža Velnarja, dr. 

med., ki je vložil vlogo za izvolitev v naziv. 

Ankete niso bile izvedene. Mnenja študentov sicer v glavnem pozitivna. 

Tadej Horvat pove mnenje kolegice, ki pove, da je dober. 

SKLEP 14: 

Študentski svet MF UM daje pozitivno mnenje o pedagoškem delu kandidata dr. Tomaža 

Velnarja, dr. med., ki je vložil vlogo za izvolitev v naziv (7/1/0). 

Ad. 12 – Finance 

Na ŠS MF UM je prišla prošnja po financiranju 2 projektov DŠMM. 

SKLEP 15: 

Študentski svet MF UM na podlagi Programa dela in finančnega načrta ŠS MF UM za leto 

2014 in skladno z določili Sporazuma št. 16/2014-SPO ter sklepa PO MF UM, ki določa 

sofinanciranje ŠS MF UM, odobri iz sredstev za interesno dejavnost znesek v skupni 

vrednosti 500 evrov. Sredstva se nakažejo na transakcijski račun Društva študentov 

medicine Maribor št. SI56 04515-0001186915 za naslednje projekte: 

- Tudi alkohol je lahko droga 300 € 

- Epruvetka 200€ 

Društvo študentov medicine Maribor je po opravljenih projektih dolžno posredovati 

ustrezna poročila na obrazcih, ki mu bodo posredovani, in na vsaj 1 enem mestu navesti, 

da projekt sofinancira Študentski svet Univerze v Mariboru. (8/0/0). 

 

Ad. 13 – Aktualna študentska problematika 

Una Mršič in Jure Terglav bi rada predstavila problematiko razporedov praktikuma 6. letnika. 

Razpored, brez seznama študentov, je sicer bil pripravljen že meseca junija, poslan pa šele v 

2. tednu novembra. Zaradi tega želijo, da delavke v referatu začnejo delati. Želijo, da 

razporede dobijo vsaj 1 mesec prej. Že lani so bile podobne težave in se ni nič izboljšalo. 

Zaradi tega so nekateri študenti že odpovedali bivanje v stanovanjih in domovih. Študenti 

razumejo, da je ga. Orož Črešnar v zadnjem času bila odsotna, in je tako bilo več dela v 

referatu. Ga. Pisanec je Uno Mršič tudi povabila na sestanek, kjer ji je razložila, da bo 

seznam, ko bo narejen, takoj objavljen.  

SKLEP 16: 

ŠS MF UM predlaga referatu MF UM, da v prihodnje objavi razpored za praktikum 

študentov 6. letnika vsaj 1 mesec pred začetkom izvajanja praktikuma. (8/0/0) 



Una Mršič pove, da so nekateri študentje 6. letnika, ki so se pozabili prijaviti, ostali brez 

omarice. Prodekanica pove, da pozna to problematiko in bo poskrbela, da bodo študentje 6. 

letnika dobili omarice.  

SKLEP 17: 

ŠS MF UM predlaga, da se usposobijo vse omarice in tako omogoči vsem študentom njihovo 

uporabo. ŠS MF UM tudi zaproša vodstvo MF UM, da poskrbi za podstavke za obutev v 

omaricah za zimski čas. (8/0/0). 

Sejo ob 14.35 zapusti Una Mršič. 

Ad. 14 – Razno 

Tadej Horvat pove, da bi rad organiziral zbiranje zdravil za socialno šibkejših in ob tem prosi 

podporo prodekanice. 

Lara Časar tudi predstavi predlog, da bi vsem študentom MF UM ponudili obrazec za darovanje 

organov. Prodekanica svetuje, naj se o tem posvetuje s prof. dr. Boženo Pejkovič. 

Izvedla se bo tudi delavnica v zvezi z raziskovanjem, ki bo 4. decembra 2014.  

Narejena je tudi spletna stran MF UM. 

Seja se zaključi ob 14.45. 


